

Protokoll fört vid LHGF Fikonets styrelsemöte tisdag den 21 maj 2024.

Närvarande: Orson Sutherland, Mimmi Björkman, Merike Majwell, Stina Jurell, Jan Wigren, Robert Hallin, Eva Hol Westerlund, Inger Löfroth och Evy Green.

Frånvarande: Hans-Erik Gother

§1 Orson öppnade mötet.

§2 Föreslagen dagordning och föregående protokoll godkändes.

§3 **Övriga frågor.** Merike anmälde att hon ville dels ta upp frågan om fastighetsskötare och dels inbjudan till kvarteret Piskan. Orson föreslog att vi planerade för flytt av trädgårdsmöblerna.

§4 **Uppföljning av aktiviteter. Loppis** genomfördes i regnet i skydd av pergolan och några presenningar. Nästa loppis blir som vi tidigare planerat 24 augusti. Mimmi samlar ihop en grupp, som ordnar med det praktiska. **Kören** väntar på besked om finansiering. Samma gäller delvis **blomsterbindargruppen**, som ändå tänker starta senast till hösten ev. tidigare, oavsett om finansieringen är klar. Det går ju att göra en del som inte kostar! **Bokcirkeln** träffas igen 13 juni kl. 18.

§5 **Öppet hus 1 juni och fest för aktiva 15 juni.** Den första juni bjuder vi in till barnaktiviteter och fikonfika kl. 14-16. Det blir gatumålning och lek på nedre gården, sagostund med fika vid långa längan och plantering med skräpjakt på övre gården. Fikonfika för alla i samlings salen/ute. Kostnad för glass, fika, kitor, frön mm. Ca 2000 kr. Vi beslöt att skjuta på öppet hus och grillafton. Fikonfika gör ett uppehåll över sommaren, men kan spontanupstå vid vackert väder.

Fest för aktiva den 15 juni med start kl. 17: Robban tar in offerter för libanesisk mat för 50 personer. Orson lagar ett fruktbål. Mimmi påbörjar en lista, som läggs på styrelsens FB, där vi får fylla på vilka som ska bjudas in. OSA senast 8 juni. Budget 10000 kr.

§6 **Ekonomi och inköp:** Vi har 50,746 kr på kontot. Orson kommer med förslag till inköp av presenningar inför nästa loppis. Han kollar också grindar till lilla rummet och till entrén till samlingslokalen. Stålbörste till grillen ska köpas in.

§7 **Reflektioner kring stämningen i kvarteret.** Vi har fått en del kritik och gnäll både på Fikonfika och loppisen. Många är dessutom mycket oroliga inför balkongrenoveringen, trots att den varit efterfrågad så länge. Andra har svårt att hantera de förändringar som ventilationsbytet innebär. En granne hyr ut via Airbnb. SvB kommer informeras på Hemokratidagen. Vi kom överens om att Mimmi skriver ett peppande inlägg på Fikonets FB.

§8 **Övriga frågor:** Merike undrade vad som händer med bovärderna. Mimmi visste att han förflyttas till Södermalmsdistriktet och vi får en annan bovärd. Merike påminde om inbjudan att besöka LH Piskan söndag den 26 maj. Orson efterlyste bärhjälp till utemöblerna.

§9 **Nästa möte tisdag den 18 juni kl. 18:30.**

§10 Orson avslutade mötet.

Vid protokollet

Justeras

Evy Green
Sekreterare

Orson Sutherland
Ordförande